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Henvendelse til Folketingets Ombudsmand 
Det er åbenbart noget af en hård omgang at få oplysninger om MRSA-inficerede svinefarme frem i lyset. 
Udover den oprindelige sag, hvor vi har fået medhold af Ombudsmanden om at skulle have oplysningerne, men hvor alt nu er udsat op ubestemt tid på grund af Landbrug & 
Fødevarers stævning, uden at Ombudsmanden finder det fornødent at gå ind i sagen, oplever vi i en anden sag, at Fødevarestyrelsen uden saglige argumenter har sat 
sagsbehandlingen helt i stå. 
Jfr. her hvordan Fødevarestyrelsen har udsat svaret på aktindsigt: 
http://www.aabenhedstinget.dk/nyside/wp-content/uploads/2014/10/Foedevarestyrelsen20141010.pdf 
Vi hører stadig intet. 
Vi finder ikke, at denne udsættelse uden tidsangivelse følger Offentlighedsloven og Miljøoplysningsloven. 
Vi har også bemærket, at Ombudsmanden særskilt har ønsket henvendelser om manglende overholdelse af tidsfrister: 
http://dknyt.dk/sider/artikel.php?id=69782#.VFD0qPmG9XE 
Vi forstår ikke, hvad der i denne sag forårsager, at alle regler og fortolkninger kan sættes til side - foreløbig uden nogen konsekvenser. Vi beder derfor om, at Ombudsmanden 
vurderer denne særlige konstante udsættelse af aktindsigt. 
Se oversigten over alle sagens dokumenter her: 
http://www.aabenhedstinget.dk/svinebakterier_side/ 
Specielt er det problematisk, at oplysningerne ikke kommer frem, mens fødevareminister Dan Jørgensen (S) refererer fra rapportens konklusioner om antal af inficerede farme. 
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